
Arsmötesprotokoll Kyrketorp - Norrböda vägsamfällighet.

Mötesdag

Tisdag den 23 juli 2024

Närvarande:

Ingela Petersson, Greger Nilsson, Ulrike Eidam, Eric Fjellström, Gertie Jonasson, Bertil
Jonasson,Jeanette Hindenburg, Magnus Ekholm, Annika Lilja, Siv Östenberg, Anna Österberg,
Linda Agrell, Thomas Kihlman, Bo Österberg, Helene Kihlman, Eva-Maria Lindström, Thoralf
Löwegren, Andreas Muller Eidam, Irene Löwegren, Aili Käärik, Anders Petersson, Monica
Fjellström

1. Mötet öppnades och dagordningen fastställdes.
2. Eric Fjellström valdes till mötesordförande
3. Till mötessekreterare valdes Greger Nilsson
4. Till justerare valdes Bertil Jonasson och Bo Österberg
5. Styrelsens och revisorernas berättelser föredrogs och godkändes. Samt föreningens

ekonomiska status föredrogs av Gertie Jonasson.
6. Arsmötet beslutade att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen
7. Erik Fjellström valdes till ordförande på ett år
8. Bertil Jonasson valdes till suppleant på ett år
9. Till revisorer valdes Monica Fjellström och Siv Östenberg på ett år
10. Mötet beslöt att fortsätta med debitering av vägavgift
11. Nästa årsmöte sker tisdagen den 22 juli 2025 obs! klockan 19.00
12. Förra årets framställan om gatubelysning kvarstår. Vi inväntar Kommunens svar.
13. Erik tar kontakt med tidigare entreprenör, Kalleguta, och beställer kantröjning till hösten

2024 alt våren 2025. Sedan prövar vi med vartannat år.
14. Asfalteringsbeslut skjuts till 2025 för beslut. Akuta skador beställes när fara för

personskada kan finnas. Styrelsen inhämtar offert på asfaltering.
15. Fråga om föreningens ansvar för stickvägar från huvudgata. Svar föreningen har inget

ansvar, ansvaret ligger på markägaren.
16. Mötet avslutades och ordförande tackade deltagarna

Vid protokollet

Greger Nilsson

Justeras:

Erik Fjellström ordförande

Bo Österberg


